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Egyik új iskolaigazgató sem jelent 
meg az első' m u n k a n a p j á n tegnap 
Szentesen - a Zsoldos s z a k k ö z é p i s -
kola vezetőjét állítása szerint m e g -
fenyegették, ezért l e m o n d o t t , a 
g i m n á z i u m igazgatója pedig beteget 
jelentett . A megyei közgyűlés alel-
nöke haladéktalanul intézkedni akar 
- hogy mit f o g t e n n i , a z t tegnap 
még nem t u d t a . 

B L A H Ó G A B R I E L L A 
Pintér Etelka hétfőn még időpontot 

kért leendő kollégáitól azzal, hogy 

kedden reggel nyolckor a szentesi 

Pollákban, utána egy órával pedig a 

Zsoldosban ismerkedik a tantestület 

tagjaival. A megyei közgyűlés által 

nemrégiben kinevezett iskolaigazga-

tó egyik helyen sem jelent meg. Ko-
vács Attila tagintézmény-vezető a hi-

ábavaló várakozás után kellemes 

nyári pihenést kívánt a kollégáinak. 

Az összevont iskola korábbi vezető-

je, Dongó László elvileg július 31-éig 

hivatalban van, de júliusi dátummal 

ellátott iratot már nem ír alá. A pe-

dagógusok úgy hallották, Pintér Etel-

ka váratlanul úgy döntött, nem fogja 

betölteni az állást. Szerettük volna 

erről öt megkérdezni, ám azt mond-

ta, nem akar az ügyről beszélni. 

Megerősítette viszont azt az informá-

ciónkat, hogy valaki megfenyegette 

őt. Részleteket nem árult el, de any-

nyit hozzátett, talán ma nyilatkozik 

lapunknak. 

A Boros közgazdasági iskolában 

délelőtt kilencre várták Magyar 
Lászlónét, hiába. Molnárné Tóth 

Györgyi tagintézmény-vezető azt 

mondta, telefonon érkezett a hír, 

hogy nem jön. Az újonnan kineve-

zett igazgatóval kollégánk hétfőn dél-

után arról egyezett meg, hogy la-

punk tudósít a kedd délelőtti tantes-

tületi értekezletről, majd később egy 

interjú is készülhet. A Horváth Mi-

hály Gimnáziumban azt hallottuk, 

betegségre hivatkozva mondta le teg-

napi megjelenését. Legalább tizenöt-

ször kerestük Magyarnét telefonon, a 

készüléke ki volt kapcsolva. Papp 

Eszter igazgatóhelyettes azt mondta, 

talán csütörtökön lesz értekezlet - a 

tanárok péntektől szabadságon van-

nak. Inokai-Tóth László leköszönő 

vezetőtől szerettünk volna többet 

megtudni, ö azonban azzal hárította 

el érdeklődésünket, hogy már nem 

igazgató, hanem egyszerű informati-

katanár. 

A negyvennégy alkalmazott peda-

gógusból alig néhányan időztek a ta-

náriban, akik időben megtudták, 

hogy nem lesz értekezlet, nem jöttek 

el. Az érkező Bácskainé Fazekas 
Mártát fogadta Perjés Gáborné ezzel 

a mondattal: „Üdvözöllek a senki 

földjén." Magyarné mellett Tóth Ti-
bor jelentkezett az iskola vezetői szé-

kére. Emlékeztetett rá, a pályázatá-

ban megfogalmazta: ha a tantestüle-

tek nem támogatják, akkor visszalép 

- 85 százalékban kapott bizalmat, 

ezért pályázott. A tanári szobában az 

elbocsátott Keserű Imre asztalára 

tegnap délelőtt egy leltári koponya 

került, azzal a kevéssé félreérthető 

üzenettel, hogy a drámatanár vissza-

jár. Az első szinten sétálgató pedagó-

gusok között megjelent néhány diák, 

egyikük - látva az összejövetelt -

megkérdezte Majtényi András zene-

tanárt: „Tanár úr, mi van ma?" A vá-

lasz így hangzott: „Kedd". 

S Kovács Kálmán egyelőre tanácstalan 
Kovács K á l m á n , a megyei 
k ö z g y ű l é s a l e l n ö k e t e g n a p 
délelőtt l a p u n k t ó l értesült arról , 
h o g y mi t ö r t é n t a szentesi 
i s k o l á k b a n . D é l u t á n 
megerősítette, Pintér Etelka n e m 
akarja betölteni az állást, amire tíz 
n a p j a k i n e v e z t é k , m i u t á n a z 
éjszaka f o l y a m á n életveszélyesen 

m e g f e n y e g e t t é k . M a g y a r L á s z l ó n é v a l neki sem sikerült kapcsolatot t e r e m t e n i e , 
így n e m t u d j a , mi v a n v e l e . Kovács K á l m á n megígérte, h o g y h a l a d é k t a l a n u l 
i n t é z k e d i k . A z t a z o n b a n n e m t u d t a m e g m o n d a n i , mit f o g t e n n i . 
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Hiába várták a szentesi igazgatókat 
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• • A z u t o l s ó é j s z a k a i 
7 7 ü g y e l e t b e n h á r o m 

p á c i e n s t l á t t u n k e l . 
N a g y Katalin 

mert július l-jétől megszűnt az OEP-fi-

nanszírozott éjszakai fogászati ügyelet 

Szegeden. Erről a kapura ragasztott 

papírlapon is tájékoztatják a betege-

ket. Kíváncsiak voltunk, az utolsó al-

kalommal hányan és miért veszik 

igénybe az éjjeli-hajnali fogászatot. 

Háromnegyed 7-ig egy pácienssel 

sem találkoztunk - akkor érkezett Tóth 
Gulyás Zoltán, akit röntgenre küldött 

az orvosa, ö már a normál rendelésre 

Az utolsó éjszakai ügyeletben há-

rom pácienst láttak el. Ez az ügyeleti 

naplóból derült ki, amit érkezése után 

Nagy Katalinnal, a fogorvoskar dé-

kánjával, a szakklinika vezetőjével la-

poztunk át. Az első beteg éjjel fél 

12-kor egy letört, begyulladt foggyö-

kérrel, a második fél 3-kor egy ki nem 

bújt foggal, a harmadik fél 4-kor fog-

ágygyulladással érkezett. A professzor 

asszony szerint egyik panasz sem volt 

Mentőöv pánzárt 

Mivel nem tudtam 8-ig várni, arra 

kértek, üljek le a váróban - rajtam kí-

vül senki sem volt ott. Az álmos arcú 

ügyeletes doktornő pár perc múlva ér-

kezett, de amikor közöltem vele, hogy 

újságíró vagyok, csak annyit mondott: 

a felettese megtiltotta, hogy nyilatkoz-

zon. Ugyanezt mondták a portások is. 

Azért látogattunk el a fogklinikára, 

- Arra s z á m í t u n k , h o g y a z éjszakai f o r g a l m u n k m e g d u p l á z ó d i k júliustól - m o n d t a 
el B e n e d e k G á b o r , a város egyetlen „ ü g y e l e t i " ellátást n y ú j t ó m a g á n r e n d e l ő j é n e k 
egyik f o g o r v o s a . A z Osztrovszky utcában m ű k ö d ő r e n d e l ő b e n 8 s z a k e m b e r 
d o l g o z i k , így elegen lesznek a f e l a d a t o k h o z - m o n d t a . A f o g h ú z á s 5 e z e r t ő l , 
f o g t ö m é s 8 ezertől i n d u l . 

jött. - Nagyon sajnálom azokat, akik-

nek éjjel fáj a foguk. Reggelig kell vár-

niuk, pedig lehet, hogy elég lenne egy 

foghúzás. 

olyan jellegű, aminek hirtelen fellépő 

fájdalom állna a hátterében. Ügy vél-

te, a megjelent páciensek inkább a 

sorban állást szerették volna elkerül-

E L Ő Z M É N Y E K . A fogorvosi ügyelet 
ellátására a város és a z egyetem 
2004 m á r c i u s á b a n szerződést k ö -
tött , előtte 10 évig n e m m ű k ö d ö t t 
i l y e n . S z á m í t á s o k szerint az ügyelet 
most havi 5 millió f o r i n t b a k e r ü l n e , 
d e a fogorvosi kar f e l a j á n l o t t a : á t -
vállalja az a n y a g - és rezsiköltséget, 
a v á r o s n a k csak a 2,9 milliós b é r -
költséget kell á l l n i a . A z ö n k o r -
m á n y z a t v i s z o n t ú g y d ö n t ö t t egy 
2 0 0 4 - e s m i n i s z t é r i u m i rendeletre 
h i v a t k o z v a : csak h é t v é g é n és m u n -
k a s z ü n e t i n a p o k o n lesz ügyelet -
a k k o r is csak 7 és 13 óra k ö z ö t t . E z a 
megyei j o g ú városok m i n i m á l i s e l -
látási kötelezettsége, Szegeden h a v i 
6 0 0 ezer forint a bérköltsége. 

ni. Nagy Katalin korábban úgy nyilat-

kozott: hétköznap 10-15, hétvégén 

20-25 beteget kezeltek ügyeletben a 

szegedi fogklinikán. 

143 panelház 
pályázott 
M U N K A T Á R S U N K T Ó L 
Június 30-áig adhatták le pályázatukat 

a társasházak a lakótelepi épületek 

felújítására ahhoz, hogy önkormány-

zati támogatáshoz jussanak. Németh 
Istvántól, az I K V Zrt. elnök-vezérigaz-

gatójától megtudtuk, Szegeden 143 tár-

sasház, 4850 lakás tulajdonosa kívánt 

élni a lehetőséggel. 

A pályázatok feldolgozása elkez-

dődik: hétfős csapat nézi át az ösz-

szes anyagot abból a szempontból, 

hogy megfelelnek-e a feltételeknek. 

Ezt követően továbbítják a pályáza-

tokat a szakminisztériumhoz. A sze-

gedi önkormányzatnak az első szá-

mítások szerint 1,3 milliárd forinttal 

kell megtámogatnia a panelfelújítá-

sokat. 

Az úgynevezett kéménypályázat is 

lezárult: 20 társasház, 677 lakás je-

lentkezett állami és önkormányzati tá-

mogatásért. Az önkormányzatnak 39 

millió forintjába kerül majd a ké-

ményrekonstrukció. 

Szegeden 2003 óta 350 épületben 13 

ezer 326 lakás került be a panelprog-

ramba, a lakótelepi otthonok közel fe-

le. A beruházások összértéke 12 milli-

árd forint, melyhez az önkormányzat 

4 milliárd forinttal járult hozzá. 

Szemközt 
Magyar 
Annával 
MUNKATÁRSUNKTÓL 
Szerda esténként látható a Szegedi Vá-

rosi Televízió és a Délmagyarország 

közös műsora, a Szemközt. Ma este fél 

nyolctól Vass Imre és Szabó C. Szilárd 
Magyar Annával, a megyei közgyűlés 

elnökével beszélget a szentesi igazga-

tóválasztás körül kialakult helyzetről, 

a légibázisról és az ópusztaszeri em-

lékparkról. 

TEGNAPTÓL CSAK NAPKÖZBEN SIVÍT INGYEN A FÚRÓ SZEGEDEN 
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Foghíjas lett az éjszakai ügyelet 
Három beteget láttak el tegnap reg-
gelig az utolsó éjszakai ügyeletben a 
szegedi f o g k l i n i k á n , de orvosilag 
nekik sem volt sürgős. Júliustól h é t -
főig vár, akinek hétvégén fáj a foga, 
akinek pedig éjjel, a n n a k reggelig 
kell tűrnie - vagy f izet a m a s z e k o k -
n a k . 

T O M B Á C Z R Ó B E R T 
- Ma már nincs ügyelet, uram! - közöl-

te a kaputól három méterre dohányzó 

portás tegnap reggel 6 óra tájban a 

szegedi fogklinika Tisza Lajos körúti 

épülete előtt. Arról érdeklődtem, az 

épület melyik részén fogadnak az éj-

szakai fogorvosi ügyelel utolsó órái-

ban. Ügy tudom, ma még van éjszakai 

ügyelet, mondtam, mire vállat rándí-

tott - én pedig benyitottam. A portás-

fülkében egy másik férfi arról érdeklő-

dött: nem tudok-e 8-ig várni, mert ak-

kor már teljes ellátást, akár szájsebé-

szetit is kaphatok. Ügyeletben nincs 

ilyesmi, csak sürgősségi. A Z U T O L S Ó Ü G Y E L E T U T O L S Ó Ó R Á I B A N Ü R E S E N K O N G O T T A R E N D E L Ő F O L Y O S Ó J A Fotó: Schmidt Andrea 


